

## STUDENT DENTAL BENEFIT SCHEME 2024 – 2026

Under the College of Professional and Continuing Education (CPE) Student Dental Benefit Scheme (the Scheme), dental services are provided by Bayley & Jackson Dental Surgeons Limited (B&J) to eligible students, i.e., students of full-time programmes leading to PolyU-HKCC and PolyU-SPEED awards, at the PolyU Student Dental Clinic. Should the waiting time for an appointment in the campus dental clinic be over 3 weeks, you may be referred to one of the B&J following clinics:

### Appointment Hotline ☎ 2330 9414

#### STUDENT CAMPUS DENTAL CLINIC

Room GH020, G/F., Core H, The Hong Kong Polytechnic University  
Hung Hom, Kowloon

#### CONSULTATION HOURS

Monday - Friday	9:00 am - 1:00 pm	2:00 pm - 6:00 pm
Saturday	9:00 am - 1:00 pm	
Sunday and Public Holiday	Closed	

#### B&J DENTAL CLINICS

210-218, 2/F, Jardine House<sup>①</sup>  
1 Connaught Place, Central, Hong Kong

1226, 12/F, Ocean Centre, 5 Canton Road<sup>①</sup>  
Tsim Sha Tsui, Kowloon

Rooms 701-2, 7/F, Wai Fung Plaza<sup>①</sup>  
664 Nathan Road, Mongkok, Kowloon

G207, The Repulse Bay Shopping Arcade<sup>②</sup>  
109 Repulse Bay Road, Hong Kong

#### CONSULTATION HOURS

① Monday - Saturday	9:00 am - 1:00 pm	2:00 pm - 6:00 pm
② Monday - Friday	9:00 am - 1:00 pm	2:00 pm - 6:00 pm
Saturday	9:00 am - 1:00 pm	
Sunday and Public Holiday	Closed	

*Whilst every effort has been made to give an accurate summary of the principal rights and benefits under the Scheme, in the event that there is any discrepancy between the information herein and the service agreement, the terms and conditions of the agreement shall prevail. CPCE shall not be liable for any error in or omission from or any misstatement or misrepresentation in the information contained herein, and CPCE accepts no liability whatsoever for any claims (whether direct, indirect or consequential) arising from or in respect of the provision of dental benefits and/or services under the Scheme.*

Effective from 1 July 2024

### APPOINTMENT & ENQUIRY

Appointments may be made by calling the PolyU Student Campus Dental Clinic during the consultation hours. Appointments may be cancelled by giving at least 24 hours notice. Failure to do so will incur you a HK\$30 penalty per 15 minutes appointment with a dentist and HK\$30 penalty per 30 minutes with a hygienist. If you have any enquiry or comment about the dental service, please contact B&J at 2525 2239.

### SCHEDULE OF BENEFITS

As a member of the Student Scheme you will be entitled to the following treatments and services at the stated subsidized charge rates. Please show your student identity card on arrival at the clinic as proof of membership.

1. <u>Treatment</u>	(HK\$)
a. Oral examination and consultation for diagnosis and treatment planning: -first visit for each student per academic year -thereafter for each visit	Free 30
b. Scaling and polishing of teeth	80
c. All necessary intra-oral X-rays	Free
d. Tooth fillings or coating: -Composite (anterior teeth) or -Amalgam (posterior teeth) fillings per tooth -Abraded tooth coating using glass ionomer	75-80 80
e. Root canal treatment: a) one canal b) two canals c) three canals d) four canals	350 450 550 650
f. Gum treatment in respect of subgingival instrumentation/ root planing but excluding surgery and occlusal adjustment	100
g. Simple extraction of teeth (per tooth)	85
h. Oral surgery for extraction of wisdom teeth: -treated by general dental practitioner -referred to and treated by specialist oral surgeon	450 By quotation
i. Oral surgery for removal of embedded/impacted root: -treated by general dental practitioner -referred to and treated by specialist oral surgeon	450 By quotation
j. Dressings and medications (including antibiotics and analgesics)	Free
k. Emergency consultation / urgent care	Free

### 2. Emergency Service

In you need to make use of the emergency service outside the consultation hours provided by B&J, please call the B&J 24-hour emergency hotline at 2526 1061. You will be charged an emergency call-out fee of HK\$3,800 for each visit. You will also be required to pay for the cost of the treatment itself if the treatment is not covered by the Scheme.

### 3. Treatments not covered by the Scheme

Other types of treatments not covered by the Scheme shall generally be offered at B&J's standard charges less a discount as follows:

	<u>Discount</u>
a. Treatments not involving laboratory work	60%
b. Treatments involving laboratory work	50%
c. Dentures	25%
d. Specialist Treatments (Orthodontic)	20%
e. Specialist Treatments*	10%

\**Specialist Treatments refers to dental treatments that are required to be conducted by:*

- i. Dental Specialists registered in one of the following six specialties under the Specialist Register of The Dental Council of Hong Kong: (i) Orthodontics; (ii) Oral and Maxillofacial Surgery; (iii) Periodontology; (iv) Endodontics; (v) Paediatric Dentistry; (vi) Prosthodontics; or
- ii. Dentists registered under the General Register of The Dental Council of Hong Kong and possess a postgraduate qualification at Master or above in one of the above six specialties or Membership/Fellowship in one of the above six specialties on the prevailing List of Registrable/Quotable Additional Qualifications announced by The Dental Council of Hong Kong.

### 4. Examples of some of the more common types of dental treatments

	<u>Discounted Price (HK\$)</u>
a. Panoramic film	330
b. Fissure sealant	155
c. Abscesses - per abscess without surgery	285
d. Pins for cusp restoration (each)	65
e. Apicoectomy (for anterior tooth)	1,820
f. Apicoectomy (for any tooth other than anterior tooth)	2,400 - 6,800
g. Crowns and bridges - per unit	
a) Acrylic jacket crown (only as temporary restoration)	330 - 570
b) Porcelain bonded crown	2,860
c) Porcelain bonded bridge	2,860
h. Dentures	
a) Both sets full upper and lower	10,560
b) One full set upper or lower	5,280
c) Partial sets - Preparation plate	2,560 - 4,400
d) Partial sets - Each tooth	360
i. Partial/complete soft-tissue impaction	1,395
j. Orthodontic treatment (with metal bracket)	48,000
h. Orthodontic treatment (with composite bracket)	52,480

For payment of charges, B&J accepts cash, EPS and credit card.

(此中譯本內容以英文本為準)

## 學生牙科保健計劃

2024–2026

專業及持續教育學院(簡稱學院)學生牙科保健計劃(簡稱本計劃)由庇利積臣牙科醫務所(簡稱B&J)提供。合資格之學院學生,即就讀可獲頒PolyU-HKCC和PolyU-SPEED學銜全日制課程的學生,可於理工大學校內學生牙科診所接受牙科護理服務。如輪候時間超過三星期,有需要者,可於下列B&J診所接受牙科護理服務。

### 預約熱線 ☎ 2330 9414

#### 校內學生牙科診所

香港理工大學H座地下GH020室

診症時間

星期一至星期五	上午9時至下午1時 下午2時至下午6時
星期六	上午9時至下午1時
星期日及公眾假期	休息

#### B&J牙科診所

香港中環康樂廣場一號

怡和大廈2樓210-218室<sup>①</sup>

九龍尖沙咀廣東道5號

海洋中心12樓1226室<sup>①</sup>

九龍旺角彌敦道664號

惠豐中心7樓701-2室<sup>①</sup>

香港淺水灣道109號

淺水灣商場G207室<sup>②</sup>

#### 診症時間

① 星期一至星期六	上午9時至下午1時 下午2時至下午6時
② 星期一至星期五	上午9時至下午1時 下午2時至下午6時
星期六	上午9時至下午1時
星期日及公眾假期	休息

本單張力求將本計劃的權益及福利正確詳列,倘若內容與服務合約有差異,則以合約條款為準。對於本單張內容的任何誤差、遺漏、失實陳述或誤導,與及因本計劃所提供的牙科福利及/或服務而引致的任何直接、間接或相應引起的索償,學院均不會負上任何責任。

2024年7月1日生效

#### 預約及查詢

如需預約,請於診症時間內致電學生牙科診所。如欲取消預約,請於二十四小時前通知,否則你將需要繳交罰款港幣30元(每15分鐘之牙醫約見時間,或每30分鐘之牙齒衛生員約見時間)。如對牙科服務有任何查詢或意見,請致電 [B&J 2525 2239](tel:25252239)。

#### 保健服務範圍

受本計劃保障之學生可享有資助之牙科服務。請於到達診所時,出示你的學生證作為憑證。

#### 1. 治療

	港幣
a. 口腔檢查, 診症及治療策劃。 首次(每學年計) 以後每次	免費 30
b. 洗牙及去漬。	80
c. 所有必要的口腔內X-光細片。	免費
d. 因蛀牙而須要補牙-後牙銀粉, 前牙瓷粉 玻璃瓷粉填補磨蝕牙面。	75-80 80
e. 根管治療: a) 一條牙根管 b) 二條牙根管 c) 三條牙根管 d) 四條牙根管	350 450 550 650
f. 牙周治療: 包括牙肉下刮治/牙腳刮洗, 但不包括外科手術和上下牙咬合平衡。	100
g. 簡單的脫牙服務。	85
h. 拔除阻生智齒手術。 由普通科牙醫施行 轉介口腔專科醫生施行	450 報價
i. 手術切除阻生牙床骨或牙腳。 由普通科牙醫施行 轉介口腔專科醫生施行	450 報價
j. 暫時性補牙及藥物(包括抗生素和止痛藥)。	38
k. 於診症時間內之緊急治療。	免費

#### 2. 緊急服務

如你需要在診症時間以外使用由B&J提供的緊急治療服務,請致電B&J二十四小時緊急熱線 2526 1061。除卻原本所需之治療費用外(如非在保健服務範圍之內),你需要繳付緊急出診費每次港幣3,800元。

#### 3. 保健服務範圍以外之牙科服務

保健服務範圍以外之牙科服務, B&J提供以下折扣優惠:

a. 不須用牙科技術工場之治療	四折
b. 須用牙科技術工場之治療	五折
c. 牙托	七五折
d. 專科治療(牙齒矯正)	八折
e. 專科治療*	九折

\*專科之特別治療是指需要由下列人士進行的牙科治療:

i. 於香港牙醫管理委員會「專科牙醫名單」中以下六項牙科專科其中一科註冊的專科牙醫: (i) 牙齒矯正; (ii) 口腔頰面外科; (iii) 牙周治療; (iv) 牙髓治療; (v) 兒童齒科; (vi) 修復齒科; 或  
ii. 於香港牙醫管理委員會「普通科牙醫名單」註冊的牙醫, 並擁有上述六項牙科專科其中一科的碩士或以上學歷, 或香港牙醫管理委員會公布的現行「可供註冊/引用的附加資格清單」中上述六項牙科專科其中一科的院員/院士資格。

#### 4. 較常見牙科治療服務的例子

	折扣價(港幣)
a. 全口腔X-光大片(為拔除智齒所需除外)	330
b. 牙紋防蛀劑	155
c. 膿瘡-每牙瘡(不需要動手術)	285
d. 補留牙峰之牙冠釘(每枝)	65
e. 齒根尖切除手術(前牙)	1,820
f. 齒根尖切除手術(後牙)	2,400 - 6,800
g. 牙套與牙橋-每單位 a) 塑料牙套(只供臨時用途) b) 瓷牙套 c) 瓷牙橋	330 - 570 2,860 2,860
h. 牙托 a) 上下全口牙托 b) 上顎或下顎單排牙托 c) 部份牙托合金架 d) 其後每隻假牙	10,560 5,280 2,560 - 4,400 360
i. 清除阻生局部/全部軟組織	1,395
j. 牙齒矯正治療(金屬釘)	48,000
k. 牙齒矯正治療(陶瓷釘)	52,480

B&J 接受以現金、易辦事或信用卡繳付費用。